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Uit de vergadering van 23 mei 2013 

De heer Marselje (D66) hoort dat de BIRK-subsidie voor de Jansweg zou zijn ingetrokken volgens 
MKB Haarlem en hij is benieuwd naar de consequenties voor de discussie over de opening van de 
Jansweg.  
Antwoord: 
De Birk subsidie is verstrekt voor het opwaarderen van de openbare ruimte Stationsplein en voor 
Prinsen Bolwerk. De openstelling van de Jansweg brengt deze subsidie dus niet in gevaar.      

Uit de vergadering van 30 mei 2013 
 
De heer Schaart (PvdA)vraagt aandacht voor de put van Vink bij de Schouwbroekerbrug. Alle 
eerdere plannen gaan niet door, maar in alle plannen zal molen De Eenhoorn meer wind krijgen. 
Daarvoor dienen de verouderde populieren te verdwijnen. 
Antwoord: 
De planning is als volgt: de gebiedsvisie Schouwbroekerplas moet eerst vastgesteld worden, en de 
resultaten van het bodemonderzoek moeten binnen zijn. Als de beleidsmatige conclusie vervolgens is 
dat er gekapt gaat worden, zullen we kijken wat de kosten zijn en of we daar voldoende budget voor 
hebben. Wat mij betreft eerst de kaders en dan de actie. 

Mevrouw Schopman (PvdA)vraagt hoe het staat met de sluistrappen bij Spaarndam. 

Antwoord: de trappen zijn provisorisch hersteld, zodat er één weer in gebruik kon worden genomen en 
het gevaar geweken is. Onderzocht is welke mogelijkheden er zijn om het sluisje te herstellen. Dit kan 
niet uit de reguliere middelen betaald worden omdat het om veel meer dan alleen de trapjes gaat. We 
werken toe naar een plan voor herstel en zijn op zoek naar cofinanciering.  

De heer Visser (CDA) vraagt hoe het staat met de waterloop noordkop bij de Waarderpolder. 
Antwoord: 
Op 13 oktober 2011 is de gemeenteraad akkoord gegaan met het verlenen van een krediet voor het 
project Waarderpolder Noordkop fase 2. Dit project bestaat in hoofdzaak uit het aanleggen van een 
nieuwe infrastructuur (wegen en riolering) en een nieuwe watergang in de Noordkop van de 
Waarderpolder.  Volgens de huidige planning worden deze werkzaamheden eind november 2013 
afgerond. 

 

Met vriendelijke groet, 
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